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PROTOK6I, NR XLIV/l3

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 7 listopada 2013 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XLIV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 20 radnych i orzekl,

zejest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnego Stanislawa Hatysa na sekretarza

obrad XLIV sesji Rady Miejskiej. Innych kandydatur nie zgloszono. Radny S. Hatys wyrazil
zgodg na kandydowanie.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnego S. Hatysa
na sekretarza obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie:

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego S. Hatysa na sekretarza
obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Ad.2
Proponowany porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjpcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

w dniu 3 pa2dziemlka2}l3 roku.
7. Uchwala w sprawie przyjEcia ,,Regulaminu przewoztr os6b i bagaZu Srodkami

publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez GminE Jgdrzej6w".
8. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej oplat za uslugi przewozowe

w komunikacji miejskiej na terenie miasta Jqdrzejowa.
9. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki

i Rozwi4Tyr,vania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na
rok 201 3.

10. Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Jgdrzej6w.
11. Uchwala w sprawie ogloszenia jednolitego tekstu Uchwaly w sprawie zasad

wynajmowania lokali wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu gminy
Jpdrzej6w.

12. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do ,,Wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Jgdrzej 6 w na lala 20 1 2-20 1 6" .

13. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie kolejnych um6w najmu
i dzierZaw.



14. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na. obci4Zenie nieruchomoSci komunalnej
slu2ebnoSci4 gruntow4.

15. Uchwala w sprawie uchylenia uchwaly Nr XII/99/1 I z dnia 27 paLdziemika 2011
roku w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu publicznego lokalu
mieszkalnego stanowi4cego wlasnoSi komunalnq.

16. Uchwala w sprawie zmiany ,,Wieloletniego Planu Rozwoju i Modemizacji urzqdzeh
wodoci4gowych i kanalizacyjnych na lata 2012-2015 bEdqcych w posiadaniu
,,Wodoci4g6w JEdrzejowskich" Sp. z o.o. z siedzib4 w Jqdrzejowie.

17. Uchwala w sprawie uchylenia uchwaly Nr III/21106 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
z dnia 12 grudnia 2006 w sprawie zwolnieri w podatku od nieruchomoSci.

18. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od Srodk6w
transportowych.

19. Uchwala w sprawie okreSlenia wysoko6ci stawek podatku od nieruchomoSci na 2014
rok.

20. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly z dnia 29 listopada 2012r. w sprawie okreSlenia
wzor6w formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

21. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2013 rok.
22. Uchwala w sprawie obni2enia ceny skupu Zyta do cel6w wymiaru podatku rolnego.
23. Sprawozdanie z tealizacji Uchwaly Nr XVIIV1 i7107 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

z dnia 1 8.10.2007 roku, zmienionej Uchwal4 Nr XXXI/237/08 z dnia 30.10.2008
roku, w sprawie zasad nabycia, zbycia i obcie6zania nieruchomo3ci Gminy Jgdrzej6w
oraz ich wydzierZawiania lub najmu na okres dltZszy ni2 trzy lata, za okres od
01.04.20\3 roku do 30.09.2013 roku.

24. Odpowiedzi na interpelacje.
25. Sprawy r62ne.
26. Zamkniqcie obrad.

Bumistrz M Piszczek poprosil o zmiang porz4dku obrad:
) wprowadzenie do porzqdku obrad sesji uchwaly w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej
poboru w drodze inkasa, okredlenia inkasent6w i wysoko3ci wynagrodzenia za inkaso oplaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
) wprowadzenie do porz4dku obrad sesji uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w
uchwale dotyczqcej ustalenia wysokoSci stawek oplaty targowej, sposobu jej poboru,
okredlenia inkasent6w i wynagro dzenia za pob6r tej oplaty,
) przeniesienie pkt.lS Uchwala w spra,uie uchylenia uchwaly Nr XII/99/1 I z dnia
27 paidziernika 20ll roku w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu
publicznego loknlu mieszkalnego stanowiqcego wlasnoft komunalnq przed pkt.12 Uchwala
w sprawie wprowadzenia zmian do ,,Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Jqdrzej6w na lata 2012-2016".

Radny A. Czajor wnioskowal o zmiang w porz4dku obrad :
) przeniesienie pkt.22 Uchwata w sprawie obni2enia ceny skupu 2yta do cel6w wymiaru
podatku rolnego w miejsce pkt. 19 Uchwala w sprawie olveSlenia wysokoici stawek podatku
od nieruchomoici na 2014 rok.

Radny T. Kot wnioskowal o przyjEcie porz4dku obrad sesji z autopoprawkami Burmistrza
M. Piszczka, jednak bez zmian sugerowanych przez Radnego A. Czajora. Radny T. Kot
zaproponowal, aby jako pierwszy przeglosowad wniosek Burmistrz M. Piszczka, nastgpnie
przyjEcie porzqdku w calo5ci. JeSli porzqdek obrad zostanie przyjEty w calo6ci, to wniosek
Radnego A. Czajora stanie sig bezprzedmiotowy.
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Mecenas W . Zagala poinformowal, i2 Przewodnlczqcy Rady przygotowuje porz4dek obrad.
Na wniosek Burmistrza, Przewodnicz4cy Rady wprowadzil do porz4dku obrad zmiany
i Rada jest zobowiqzana nowym porzqdkiem obrad. Radni mog4 wnosii o zmiang porz4dku
obrad , jednak naleZy to przeglosowai bezwzglgdn4 wigkszoSci4 glos6w ustawowego skladu
Rady. W tej sfuacji naleZy przeglosowai formalny wniosek zloZony prze Radnego
A. Czajora.

Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz poddal pod glosowanie wniosek Radnego A. Czajora,
aby pkt. 22 Uchwala w sprawie obni1enia ceny skupu 2yta do cel6w wymiaru podatku

rolnego zaj$ miejsce pomiEdzy 18 - 19 pkt. porz4dku obrad.

Z a  -  1 1
Przeciw - 7
Wstrzymalo sig - 3
Wniosek zostal przyjpty.

Porzadek obrad sesji ze zmianami wprowadzonymi przez Burmistrz M. Piszczka oraz
Radnego A. Czajora zostal przviety.

Porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjpcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokol6w z poprzednich sesji.
4, ZapTtania i interpelacje radnych.
5, Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. informacj a o realizacji uchwal podjEtych na sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

w dniu 3 pu2dziemika2}l3 roku.
7, Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej ustalenia wysokoSci

stawek oplaty targowej, sposobu jej poboru, okre3lenia inkasent6w i wynagrodzenia
z pob6r tej oplaty.

8, Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej poboru w drodze inkasa, okreSlenia
inkasent6w i wysoko5ci wynagrodzenia za inkaso oplaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

9. Uchwala w sprawie przyjEcia ,,Regulaminu przewozLr os6b i bagaZu Srodkami
publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez GminE JEdrzej6w".

10. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej oplat za uslugi przewozowe
w komunikacji miejskiej na terenie miasta Jgdrzejowa.

11. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki
i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na
rok 2013.

12. Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy JEdrzej6w.
13. Uchwala w sprawie ogioszenia jednolitego tekstu Uchwaly w sprawie zasad

wynajmowania lokali wchodz4cych w skiad mieszkaniowego zasobu gminy
Jpdrzej6w.

14. Uchwala w sprawie uchylenia uchwaly Nr XII/99/11 z dnia 27 pa2dziemika 2011
roku w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu publicznego lokalu
mieszkalnego stanowi4cego wlasnoS6 komunaln4

15. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do ,,Wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Jgdrzej 6 w na lala 20 1 2-20 1 6" .
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16, Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na zawarcie kolejnych um6w najmu
i dzier2aw.

17, Uchwala w sprawie Wru2enia zgody na obci4zenie nieruchomoSci komunalnej
sluZebnoSciq gruntow4.

18. Uchwala w sprawie zmiany ,,Wieloletniego Planu Rozwoju i Modemizacji urz4dzef
wodoci4gowych i kanalizacyjnych na lata 2012-2015 bpd4cych w posiadaniu
,,Wodociqg6w Jgdrzejowskich" Sp. z o.o. z siedzib4w Jqdrzejowie.

19. Uchwala w sprawie uchylenia uchwaiy Nr III/21106 Rady Miejskiej w Jgdrzejowre
z dnia 12 grudnia 2006 w sprawie zwolniei w podatku od nieruchomoSci.

20. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od drodk6w
transportowyah.

21. Uchwala w sprawie obnizenia ceny skupu Zy'ta do cel6w wymiaru podatku rolnego.
22. Uchwatra w sprawie okre5lenia wysokodci stawek podatku od nieruchomoSci na 2014

rok.
23. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly z dnia 29 listopada 2012r. w sprawie okre6lenia

wzor6w formularzy informacji i deklaracji podatkowych.
24. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2013 rok.
25. Sprawozdanie z realizacji Uchwaly Nr XVI[/117107 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

z dnia 18.10.2007 roku, zmienionej Uchwal4 Nr XXXI/237/08 z dnia 30.10.2008
roku, w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci4Zania nieruchomo:ici Gminy Jgdrzej6w
oraz ich v,ydzier2awiania lub najmu na okres dlu2szy niZ trzy lata, za okres od
01.04.2013 roku do 30.09.2013 roku.

26. Odpowiedzi na interpelacje.
27. Sprawy rcZne.
28. Zamknigcie obrad.

Ad.3
Protokoly zostaly przyjtte bez uwag.

Ad.4
1. Radna J. Szreniawa ponowila interpelacjg w sprawie zamontowania czterech lamp na

ul. Glowackiego obok Pana Henryka Wojdy. Przez trzy- cztery lata ubieglej kadencji
zglaszany byl ten problem. Na tej ulicy maj4 miejsce wypadki. Radna prosi, aby
zalatwid tg sprawE.

2. Radna J. Szreniawa zapytala w zwiEzku z otrzymanqna piSmie odpowiedziE o braku
moZliwoSci utworzenia lodowiska w Parku 700-leci z powodu badania niecek czy jest
ju2 po badaniach niecek. Radna chce zapozna6 sig z wynikami badan.

3. Radna J. Szreniawa zapltaLa, co z miasteczkiem ruchu drogowego, gdy? dziataj4ce
oSwietlenie powoduje koszty, a na terenie miasteczka nic siE nie dzieje. ProSba
o odpowiedZ w jakie dni jest otwarte miasteczko ruchu drogowego.

4. Radna J. Szreniawa zwrocila uwagg, i2 Burmistrz M. Piszczek wypowiadal siq na
lamach prasy, i2 wsp6lpraca z Radnymi uklada siE bardzo dobrze. Radna J. Szreniawa
poprosila, aby Pan Burmistrz na lamach prasy wypowiedzial si.p, z kt6rymi konkretnie
Radnymi wsp6lpraca uklada sig dobrze.

5. Radna M. Barariska zwr6cila siq m.in. w imieniu Radnych okrggu nr 2 w zwiqzku
z pracami nad bud2etem o wykonanie o3wietlenia i ulicy Karczewskiego na osiedlu
Szansa. Mieszkahcy przekazali bezplatnie gminie 17 lat temu grunt w zamian za
wykonanie oiwietlenia i ulicy. Radna poprosila o wykonanie prac i ujgcie ich
w budZecie na przyszly rok.
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6. Radny Z. Adamczyk poprosil w mieniu mieszkaric6w Rakowa, o uzupelnienie
wybudowanego chodnika, aby spelniai bezpieczefstwo pieszych. Chodzi o poloZenie
kilkunastu metr6w przy wje2dzie na posesjg, kt6ra znajduje sig duZo wy2ej od jezdni.
Piesi bEdq musieli chodzi6 po r6wni pochylej, lub bgd4 musieli wychodzii na jezdnip
i z powrotem wracai na chodnik, oraz wyprowadzi6 chodnik z zakretlr. W tej chwili
chodnik zostal zakohczony w polowie zakrgtu. Szczeg6lnie zaniepokojeni sq rodzice
dzieci , kt6re chodz4 do szkoly. W polowie wrze6nia pomigdzy ostrymi zakrptami,
gdzie byl wykonywany chodnik doszlo do groZnego wypadku.

7. Radna E. Bartosz ponowila interpelacje z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w sprawie
chodnika na skrzyZowaniu ul. KoScielnej i ul.3 Maja za Domem Handlowym. Na pas
zieleni wje2dZa samoch6d przez co pas zieleni u.legl zniszczeniu , chodnik r6wnieZ
zostal uszkodzony przez wje1dZaj 4ce samochody. Proiba o interwencjg w tej sprawie.

8. Radny R. Kruk ponowil interpelacjE z poprzedniq sesji Rady Miejskiej w sprawie
zalatania dziur na osiedlu Murawiec II. Uzyskana odpowied2 od Pana Burmistrza
m6wila o braku Srodk6w na chwilg obecnq, jednak dziS Rada bgdzie dokonywala
zmian w bud2ecie.

9. Radny R. Kruk poprosil o poprawg nawierzchni na terenach inwestycyjnych- l4cznik
z drogi kamiennej jest w zl1'rn stanie. Pro5ba o naprawQ przed zim4.

10. Radny G. KuSmierz zabral glos Cyt:" Panie Burmistrzu na ostatniej sesji
tj. 3 paLdziernika br. nie uzyskalem od Pana odpowiedzi na wszystkie moje
interpelacje. Jednak nie omieszkal Pan publicznie mnie zlekcewaZyi i podniesionym
glosem poinstruowal takimi to slowami:'Je5li chodzi o zestawienie oplat za Smieci
oraz wydatki na remonty dr6g radny sam moZe dokonai wyliczei, posiada wszystkie
informacje". Przypominam Panu, 2e w Statucie Gminy Jgdrzej6w wyszczeg6lnione s4
organy gminy i ich role, co zostalo zapisane w $9 pkt. 1 a mianowicie ,,Organami
gminy s4: - Rada, jako organ stanowiqcy i kontrolny - Burmistrz, jako organ
wykonawczy". Panie Burmistrzu publicznie zignorowal Pan m6j wniosek zapominaj4c
jak4 rolg pelni Pan jako organ wykonawczy. Przywolujg, wipc Pana do porz4dku i nie
2yczg sobie w przyszlo6d takich praktyk, 2e publicznie Pan mnie ignoruje,
a nastppnie aby byi w porz4dku wobec prawa w p62niejszym terminie przesyla pan
odpowiedZ na pi6mie."

1 1. Radny G. KuSmierz zapytal czy w projekcie przebudowy Targowicy Miejskiej, s4
przewidziane miejsca parkowania dla os6b niepelnosprawnych.

12. Radny G. KuSmierz zap11al, czy Pan Bumistrz zlecil wycigcie trzech drzew topoli,
o kt6rych Radny m6wil w interpelacji wiosnq bieZ4cego roku. Je2eli nie to, kiedy
zostanie to wykonane? Radny otrzymal pismo z WZMiUW w JEdrzejowie , Ze
wyciEcie dw drzew jest zasadne i Melioracja wyraza zgodg na ich wyciqcie.

13. Radny G. KuSmierz poprosil o zalatanie dziur na drodze gminnej Brynica Sucha-
Skroni6w.

14. Radny K. Michalski w zwiqzku z zakoitczonym etapem inwestycyjnym i pruekazantt
Swietlic w zarzEdzanie ( m.in. sottysom , ochotniczym stra2om po2arnym) zasadnym
bylo by wyznaczenie pracownika w wydziale, kt6ry nadzoruje nieruchomoSci gminy
odpowiedzialnego za iwietlice wiejskie (nadz6r nad powierzonym maj4tkiem, nadz6r
nad dzialalno6ci4 wspieranie inicjatyw dotycz4cych pozyskania Srodk6w). Nale2alo
by ustalii zakes obowi4Tku dla wyznaczonej osoby.

15. Radny K. Michalski poprosil, by w budZecie gminy wyodrqbnii punkt dotycz4cy
Swietlic wiejskich. Niewielkie Srodki (5-10tys.zl.) na dzialalnoSi, gl6wnie na
doposa2enie Swietlic.

16. Radny M. Zygan poprosil o informacjE na temat prac ptzy termomodemizacji szk6i ,
ze szczegolnym uwzglgdnieniem Zespolu Szk6l. Do kiedy remonty maj4 trwa6 , cc
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z jako6ci4 wykonania termomodemizacji. Nowa elewacja na Zespole Szk6l nie speinia
swojej roli podczas opad6w deszczu, pojawiaj4 siE plamy, co z odbiorami
technicznymi.

Ad.5
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdry sesjami.

Ad.6
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.

Ad.7
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odczlal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w uchwale dotyczqcej ustalenia wysokoSci stawek oplaty targowej, sposobu jej poboru,
okreSlenia inkasent6w i wynagrodzenia z pob6r tej oplaty nastppuj4cq iloSciq glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIV/388/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.8
Wiceprzewodnicz4cy W. KEdra odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Burmistrz M. Piszczek zslosil autopoprawke do proiektu uchwaly:
) wykreSlenie w 61 pkt. 2.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly
dofycz4cej poboru w drodze inkasa, okreSlenia inkasent6w i wysokoSci wynagrodzenia
za inkaso opl^ty z gospodarowanie odpadami komunalnymi nastgpujqcq iloSci4
glos6w:
Za - 2lglos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glostiw
fuchwala nr XLIV/389/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.9
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Baraisk a odczttala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie przyjgcia ,,Regulaminu
przewozu os6b i bagaZu Srodkami publicznego transportu zbiorowego organizowanego
przez Gminp Jpdrzejriw" nastppuj4c4 iloSciq glos6w:
Za - 2l glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIV/390/13 w zal4czeniu do protokolu/.



Ad.l0
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Baraf ska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly
dotyczqcej oplat za uslugi przewozowe w komunikacji miejskiej na terenie miasta
Jpdrzejowa nastgpuj4c4 iloSciq glos6w:
Za - 21 glost6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIV/391/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.11
Wiceprzewodnicz4cy W. Kgdra odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca M. Baraiska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wzijlo tdzial2l radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w Gminnym Prograrnie Profilaktyki i Rozrvi4rywania Problemr5w Alkoholowych oraz
Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2013 nastgpuj4cq iloSciq glosriw:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIY /392113 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.12
WiceprzewodniczEcy W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radn), G. KuSmierz zelosil uwase do tekstu iednoliteeo Statutu Q23. Dotychczas
prakt),kowano. iz Radni bvli zwolvwani na sesje nadzwvczaina z wczeinieiszym
powiadomieniem 3-dniowvm. Natomiast 823 pkt.l m6wi o zwolaniu sesii bez zachowania
termin6w. o kt6rych mowa w { 22. Stawiam formalny wniosek o zapis m6wiacy
o zachowaniu 3-dniowep.o terminu.
Przewodnicz4cy P. Blaszkiewicz zaznaczyl, iZ w poprzedniej wersj i Statutu $ 23 brzmial:
,, LV przypadkach szczegdlnie uzasadnionych rangq spraw majclcych byt przedmiotem sesji
lub z uwagi na koniecznoit nienvlocznego jej zwolania, przewodniczqcy mo2e dokonat
zawiadomienia o sesji w kazdy mozliwy spos6b, bez zachowania termin6w, o kt1rych mowa
w f 22", nie ma wigc mowy w tym paragrafie o terminie trzydniowym.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafrska odczytala projekt uchwaly.
Przewodniczqcy P. Blaszkiewicz poddal pod glosowanie projekt uchwaly bez zmian.
W glosowaniu wziElo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie ogloszenia tekstu
jednolitego Statutu Gminy Jgdrzej6w nastgpuj4c4 ilo5ci4 glostfw:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - lglos6w
/Uchwala nr XLIV/393/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.13
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Wiceprzewodniczqcy W . KEdra odczy'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial21 ndnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie ogloszenia jednolitego
tekstu Uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodz4cych w sklad
mieszkaniowego zasobu gminy Jgdrzej6w nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 21 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIY/394113 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. l4
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafrsk a odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wzigto udzial21 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie uchylenia uchwaly
Nr XII/99/11 z rfnia 27 paidziernika 2011 roku w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy
w drodze przetargu publicznego lokalu mieszkalnego stanowiqcego wlasno5d
komunalnq nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIV/395/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.15
Wiceprzewodniczqcy W. Kpdra odczy.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo udzial2l radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
do,,Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy
Jgdrzejtiw na lata 2012-2016"nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 2lglos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIV/396/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.16
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafsk a odczt tala proiekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo udzial2l radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyraZenia zgody na
zawarcie kolejnych um6w najmu i dzierLawy nastgpujqc4 ilo5ci4 glosriw:
Za - 2l glos6w
Przeciw - 0 glos6w



Wstrrymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XLIY /397ll3 w zalqczeniu do protokolu/,

Ad.17
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na
obciq2enie nieruchomoSci komunalnej sluiebnoSciq gruntowQ nastgpuj4c4 iloSci4
glosriw:
Za - 2l glosriw
Przeciw - 0 glost6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIV/398/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.l8
Wiceprzewodnicz4cy W. Kqdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany ,,Wieloletniego
Planu Rozrvoju i Modernizacji urz4dzefi wodociqgowych i kanalizacyjnych na lata
2012-2015 bpdqcych w posiadaniu ,,Wodoci4g6w Jgdnejowskich" Sp. z o.o. z siedzib4
w Jgdrzejowie nastppuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - l glos6w
/Uchwala nr XLIV/399/13 w zalqczeniu do protokolu/,

Ad. l9
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odc4'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny W. Kgdra zapltal jak w praktyce bgdzie realizowane naliczanie podatk6w, kt6re
dotychczas byly umorzone poprzez obowi4zujqcq uchwalg od lokali po2Jtku publicznego
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 naliczenia podatku odbywa6 sig bEd4 zgodnie
z obowi4zuj4cymi przepisami ordynacji podatkowej, kwotami przyjEtymi w uchwalach oraz
zgodnie z kategoriami podatkowymi dla organizacji poZytku publicznego.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo ndzial2l radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie uchylenia uchwaly
Nr III/21106 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie z dnia 12 grudnia 2006 w sprawie zwolnieri
w podatku od nieruchomoSci nastppujqc4 iloSciq glostfw:
Za - 16 glos6w
Przeciw - l glos6w
Wstrzymalo sig - 4 glos6w
/Uchwala nr XLIV/400/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.20
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Wiceprzewodniczqcy W . Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczeca M. Baraiska odczl.tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie okreSlenia wysokoSci
stawek podatku od Srodktiw transportowych nastgpuj4c4 iloSciq glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

21 glos6w
0 glos6w
0 glosr6w

/Uchwala nr XLIV/401il3 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.2l
Wiceprzewodniczqcy W . KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny A. Czajor odczy,Ial przygotowanq informacje na temat podatk6w.
(Informacja stanowi zalqcznik nr 2 do protokolu.)
Radny A. Czajor zaznaczyL, i2 nie chodzi o podwyZszenie podatku ale, aby r62nica migdzy
obci4zeniem innych grup i rolnika nie byla tak znaczqca. Chodzi o wyr6wnanie obci4zeri
podatkowych. Byi mo2e r62nic7 moZna zmniejszyd poprzez mniejsze podnoszenie podatku
przedsiqbiorcom przez kolejne lata, a nieco wy2ej rolnictwu. W tej chwili nie ma
przedsigbiorstw i brak jest miejsc pracy. Przez kilka lat cena Zyta wynosila 45 zI., teraz
powinna zostai ustalona na 50 zl., a pozostale podatki naleZy zostawii bez zmian.
W przeciwnym wypadku naleZy zaniecha(, podwy2ek dla przedsigbiorc6w.
Radny A. Czaior wnioskowal o ustalenie ldt Zyta dla ootrzeb obliczenia podatku na kwote
502\.
Radnv G. KuSmierz poinlormowal . i2 w zwiazku ze znacznym pogorszeniem sie s).tuacji
w rolnictwie w ostatnim roku oraz innego sposobu obliczania ldt. wnioskuje o utrzymanie
kwoty 45 zl. z zeszlego roku. poniewaZ sytuacja w rolnictwie sie nie poprawila. a wrecz
poeorszvla. Nie ma sensu podnosid tei doSi w)'sokiej ceny. Nie widai b)' rolnicv czy
rzemieSlnicy rzucali swoje zaklady przemvslowe w mie3cie i przenosili sie na ziemie. Radnv
zlo2]'1 formalny wniosek. aby cena ldt wynosila 45 zl. tak iak w roku ooprzednim. abv nie
zostala zmieniona.
Radny T. Kot odni6sl sip do wypowiedzi Radnego A. Czajora. Radny A. Czajor powolal siq
na pewne ustalenia w podatku od nieruchomodci, powiedzial o interesach wlasnych,
interesach poszczeg6lnych Radnych, interesach partykularnych. Radny T. Kot przypomnial,
i2 w poprzedniej kadencji Radny A. Czajor wnioskowal o zr6lnicowanie podatku od
nieruchomoSci rozdzielajqc od 100m i powy2ej 100m, poniewa| chcial Pan mie6 niZsz4
stawkg, jest to partykulamy interes. OskarZa Pan Radnych o pewne naduZycia. Kurs euro
wzr6sl, dane GUS m6wi4 na temat wzrostu cen towar6w i konsumpcji. JeSli chodzi o podatek
rolny stawka obliczana z 11 kwartal6w zostala znacznie obnizona ( w poprzedni roku
rvynosila 79,86 teraz spadek na 69,28). Te rok dla rolnik6w byl rokiem trudnym, szacuje sig,
2e iloSi zbo2a bgdzie 30%o ni2sza niZ w ubieglym roku. Je3li chodzi o podatek od
nieruchomo3ci, puste lokale s4 koniunkturq w calym kraju, lokali pod wynajem buduje siE
duZo, powstaje duZa konkurencja. Na sprzedanych dzialkach przez Radp w centrum powstaly
lokale uZytkowe pod wynajem. MySlE, iz wielu Radnych zaglosuje za wnioskiem Radnego
G. KuSmierza.
Burmistrz M. Piszczek powiedzial, iz podnoszenie podatk6w nie jest przyjemne. Koszty
zwiqzane z dzialaJnoiciq publiczn4 nie malejq. Nie planowane s4 podwy2ki, zamrazamy
pensjg. Wsp6lczynnik 3 *letni bierze pod uwagq rok 2011,2012,2013 jest to dlugie trwanie ,
byly wnioski wystosowane gl6wnie ze strony rolnik6w, aby nie uzale2niai od jednorocznego
okesu stawek podatku. Wzrost stawek podatku byl gwattowny w 2010 roku. Byla dyskusja,
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kiedy wylamuj4c sig spo3r6d gmin oSciennych zaproponowali5my obniZenie kwoty do 45 zl.,
by nie podnosii nadmiernie obciq2eri dla rolnik6w, stawki te utrzymywaly siE przez okres
dw6ch lat. Proponujemy po podwyZkach dla rolnik6w, kt6re byly dwa lata temu i dla
przedsiEbiorc6w aby w tym roku l7o powyZej poziomu inflacji podnieSi podatek rolny. Radni
otrzymali wyliczenia wplywy z podatku rolnego i nie tylko. Pokazane zostaly wplywy na
podstawie jednego solectwa- Rak6w- wplywy 60tys. zt. rocznie, koszly za!; 10- kotnie
wigksze. Dofinansowanie do szkoly wraz z przedszkolem w Rakowie to 325 tys. zl. Przypis
podatku rolnego , od nieruchomoSci, leSnego na ten rok to lmln 900tys. zl. Dokladamy duZo
wiEcej do plac6wek oSwiatowych na terenach wiejskich, ni2 wplywy z podatk6w na tenarach
wiejskich. Burmistrz M. Piszczek poprosil o glosowanie nad zaproponowanq stawkq 47 zl.
gdyL nie jest to duZa podwyzka natomiast maj4c na uwadze koszty solidamoSi spoleczna
zostanie zachowana.
Radny A. Czajor odni6sl sig do Radnego T. Kota, zaznaczajqc, i2 w swojej wypowiedzi nie
mial na mySli konkretnych ugrupowari lub os6b. Radny A. Czajor dodal, i2 nie walczy tylko
o przedsigbiorc6w, chodzi o zr6wnowaZenie obciq2eri podatkowych. Podatki placimy
wszyscy i powinny byi one sprawiedliwe. Walka, dotyczqca podzialu podatku od
nieruchomodci miala na celu danie szansy mniej szym przedsiEbiorcom, by mogli siq
rozwinqi, aby istniala chpe zaktadanra malych firm, kt6re po pewnym czasie siq rozrosn4.
Paristwo wyci4ga rgkE poprzez dotacje, tahsze poiryczki.
Radny T. Kot odni6sl siE do sl6w Burmistrz M . Piszczka dotycz4cych doplacania do szk6l
wiejskich. Radny T. Kot zaznaczyl, iz Srodki sq dokladane do wszystkich szk6t ( nie dotyczy
to tylko szk6l wiejskich) np. na utrzymanie lub remonty- takie dane byly przedstawiane.
Na terenach wiejskich opr6cz podatku rolnego placony jest r6wnie2 podatek CIT, PIT.
S4 mieszkaricy, kt6rzy pracujq i dziEki temu podatek CIT jest placony.
Burmistrz M. Piszczek zaznaczyl, i2 posNuzyt sig jedynie przykladem szk6l. CIT to przede
wszystkim osobowo3ci prawne. Podatki, na kt6rych wysoko36 mamy wplyw to podatek rolny,
od nieruchomoSci i od Srodk6w transportowych. Obci4Zenia podatkowe powinny byi
rozkladanie r6wnomiemie na wszystkich. Na gwaltowny wzrost dt 3 lata temu nie mieliSmy
wplywu. Niekt6re gminy nie podejmowaly uchwal w sprawie obniZenia warto3ci dt, w celu
obowi4zywania stawki maksymalnej. S4 gminy na naszym terenie, kt6re majq znacznie
wy2sz4 stawkg z ITtttLl podatku rolnego. Nie nale2y dzieli6 gminy na wie5 i na miasto,
potrzeby do realizacji s4 wszgdzie.
Radny K. Michalski zwr6cil uwagg na cipZkq sytuacjg rolnik6w w naszym regionie. M6wi
sig , Ze plony s4 30-40 %o ni2sze, wigc ceny plod6w rolnych powinny rosnEi, jednak okazuj e
sig , 2e ceny spadajq. W skali kaju plony sq szacowane jako dobre, natomiast nasz region
dotkngla klgska ( pocz4tkowo susza, p62niej nadmieme opady).Plony s4 niZsze
w por6wnaniu do poprzedniego roku.
Radny G. KuSmierz zaznaczyl, i2 htdzie ze wsi r6wnie2 pracujq w mie3cie i plac4 podatki.
Nie mo2na rozdzielac, i2 wie3 tylko 2yje z rolnictwa. Jest to trudny rok jak powiedzial Radny
K. Michalski i naleZy sig przychyli6, Zeby utrzymai na poziomie roku poprzedniego. Nie
jestem za obnizk4 tylko za utrzymaniem cen z roku poprzedniego, nie s4 to duZe pieniqdze
dla gminy , a byta by to rekompensata za niskie zbiory. Rolnicy poniedli te same koszty,
a zyski s4 obniZone. Radny wnioskowal za ulrzymaniem cerry zyta na poziomie 45 zl.
Przewodniczacy Rady P. Blaszkiewicz wnioskowal o poddanie pod elosowanie projektu
uchwaly przygotowaneeo przez Burmistrza M. Piszczka
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczTlala projekt uchwaly.
W giosowaniu wziplo trdzial2l radnych.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie obnDenia ceny skupu
iyta do cekiw wymiaru podatku rolnego nastQpuj4cq ilo5ciq glosriw:

Za - 13 glos6w
Przeciw - 1 glost6w
Wstrrymalo sig - 7 glos6w
/Uchwala nr XLIY/4O2/13 w zalqczeniu do protokolu/.
4d.22
Wiceprzewodnic zqcy W. Kgdra odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie okreSlenia wysokoSci
stawek podatku od nieruchomoSci na 2014 rok nastgpuj4c4 ilo5ciq glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 3 glos6w
/Uchwala nr XLIV/403/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.23
Wiceprzewodniczqpy W . KEdra odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaty
z dnia 29 listopada 2012r. w sprawie okreSlenia wzor6w formularry informacji
i deklaracji podatkowych nastgpuj4cq ilo5ciq glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sip - I glos6w
/Uchwala nr XLIV/404/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.21
Burmistrz M. Piszczek poprosil o wprowadzenie dw6ch autopoprawek:
) Dochody: j est dziaL 600 rozdz.6001 6$ 6260- kwota - 1 5.000,
a powinno by(, dziaL 600 rozdz.60017$6630-kwota 15.000.
Wydatki : j est dzial 600 rozdz. 600 I 6$605 0-kwota I 5.000,
a powinno by| dzial 600 rozdz.60017 $6050- kwota 15.000
) Przenosi siE wydatki: z dziaht 900 rozdz.90095- Pozostala dzialalnoSi kwotE 66.000 do
dzialu 700 rozdz.T 0001- Zaklad gospodarki mieszkaniowej kwotp 66.000 z przeznaczeniem
na dotacje celow4 dla ZUK.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 zmiany wynikaj4 z dokoriczenia dw6ch inwestycji ,
zakres jest wiEkszy ni2 kwota zaplanowana w bud2ecie, wiQc potrzebne s4 dodatkowe Srodki.
Wiceprzewodniczqcy W . KEdra odczl'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Z. Adamczyk wnioskowal aby 6 tys. zl. przeznaczy6 na chodnik w Rakowie. Zgodnie
z intelpelacj4 chodzi o uzupelnienie brakujqcego kawalka. Chodzi o bezpieczeristwo pieszych,
kilkanaScie metr6w nad wjazdem. Piesi bgd4 chodzi po r6wni pochylej ( 40 stopni). Nie wiem
jak bgdzie zimE Brakuje kilkanaScie metr6w, 2eby wlprowadzii ten chodnik za zakrgt.
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Pozostalo kilkanaScie metr6w, wigc 6 tys. zl. powinno wystarczyi. Byloby to zakonczenie
odcinka, kt6ry odpowiadal by bezpieczeristwu. Nie wiem czy chodnik w tym momencie
zostanie odebrury przez inspektora taki jaki jest, gdy2 nie spelnia wymog6w.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz budowy odbywa sig na podstawie obowi4zuj4cych
przepis6w w prawie budowlanym. Nie widzq problem6w z odbiorem , anr
z funkcjonowaniem technicznym. Cala dyskusja dotyczy jednego wjazdu, kt6ry funkcjonuj e
i jest asfaltowy. Decyzja, aby wjazdu nie przebudowywad wynikala z chgci budowa jak
najdluZszego odcinka chodnika. Kwotg w budZecie udalo sig powiEkszyi o Srodki ze
Starostwa Powiatowego i dziEki temu zostal wybudowany wigkszy fragment chodnika. Nie
podejrzewam 40 % spadku, sprawdzimy to. Jest mo2liwoS6, 2e spadki s4 wigksze przy
wje1dzie. Wa3ciciel posesji, o kt6rym mowa 2yczyl sobie uio2enie wjazdtt z kostki. Przy
duZych remontach odbudowujemy wszystko. ale w t).rn przypadku byla budowa kr6tkiego
odcinka. Nale2alo zdecydowai czy zostawi( wjazd w formie asfaltowej i wydluzyi chodnik,
albo ulo2yi wjazd z kostki i po kilkunastu metrach zakoitczyt budowg chodnika. Wjazd jest
szeroki i dlugi- potrzeba na niego wiele 3rodk6w.
Radny Z. Adamczyk dodal, i2 na wje1dzie jest emulsja. Radny zaprosil na wizjE, gdyZ nie
wyobrzr:Zam sobie jak w zimp bgdq szli tamtQdy piesi i dzieci, gdy2 jest tam bardzo duZy
spadek. Chodnik jest zakoriczony w polowie zakrgtu, dzieciaki musz4 wchodzii na jezdniE.
Nie s4 to duZe pieniqdze. Proszg Pana Burmistrza w mieniu mieszkaric6w.
Burmistrz M. Piszczek zaznaczy\, i2 wjazd jest utwardzony. Za utrzymanie chodnika
odpowiada wlaSciciel posesj i przyleg)ej.
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz wnioskowal o poddanie pod glosowanie projektu
uchwaly przedstawionego przez Burmistrz M. Piszczka.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqio ludzlal 18 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmian w bud2ecie
miasta i gminy na 2013 rok nastppujqc4 iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

- 14glos6w
- l glos6w
- 3glos6w

/Uchwala nr XLIV/405/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.25
Radna J. Szreniawa zapylata o polo2enie sprzedanej nieruchomoSci komunalnej
na ul. Kieleckiej.
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz poinformowal ,
i2 jest to dzialki rolna polo2ona miQdzy JQdrzejowem, a Podchojnami.

Ad.26
1. Burmistrz poinformowal Radnego G. KuSmierza, iz udzielanie odpowiedzi to kwestia

statutowa. W sprawie wyliczeh Burmistrz przypomnial i2, Radni dostaj4 kaZdorazowo
przy zmianach w budzecie wszystkie zal4czaiki w kt6rych s4 podane dzialy, rozdzialy
i paragrafy w rwirykr z tym nie ma problemu by na podstawie klasyfikacji
budZetowej i zalqcznik6w dokonai obliczeri. JeSli chodzi o Smieci Radni otrzymali
bardzo skrupulatne wyliczenia , kwota kt6rq proponujemy za Smieci wynosi 4,10 zl.
Na przelomie pu2dziemika i listopada tak jak bylo zakladane cena zoslala
zweryfikowana na podstawie wplyw6w do bud2etu i koszt6w, kt6re s4 ponoszone
w zwi4zku z funkcjonowaniem systemu. Teraz decyzja nale2y do Rady czy zmienia6
cenQ teraz co spowoduje 6,5 tys. ponownych deklaracj i. Stanowisko Komisji brzmialo
by nie dokonywal zmian te:az, wstrzymai sig do nowelizacji przepisu i wtedy zmienii
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kwotg. Zaplanowano 10oh rezerwy, kt6rej juz dzi6 by nie bylo gdyby zostala podjgta
uchwala w sprawie inkasa, lub gdyby zostal podniesiony poziom inkasa dla soltys6w.
Zalo1ona zostala SciqgalnoSi na poziomie 70%. Wiele os6b w Urzpdzie jest
zaangu2owanych w egzekucjg naleZnoSci- 30%. SE weryfikowane przez Straz Miejsk4
i pracownik6w Urzgdu nieruchomo6ci, z kt6rych nie zostaly zlolone deklaracje. By6
moZe poziom Sci4galnoSci sig zmieni, na chwilg obecn4 mamy 917o Sci4galno5ci.
Dane, kt6re Radni otrzymali w materialach zostaly obliczone przez Wydzial
Rolnictwa i Gospodarki Gruntami na podstawie pierwszej raty. Dane zostan4
zweryfikowana w oparciu o nowy poziom SciqgalnoSci. Kwota 4,10 zl. bgdzie
por6wnywalna z gminami, kt6re majqni2szy poziom cen.
Wiele interyelacji to uwagi, proSby , kt6re nie s4 mo2liwe do realizacji z powodu
budZetu, jest bowiem koniec roku. Dodatkowych moZliwodci w budZecie nie ma.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 na temat lamp do Pana Henryka Wojdy
wielokrotnie byly udzielane odpowiedzi. Wszystkie interpelacje zostaly zebrane
w calo56 w celu lepszej weryfikacji. Odpowiedzi na interpelacje byly udzielane na
bie24co.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal i2 niecki w Parku 700-lecia byly badane 3 lata
temu i nie ma mo2liwoSci utworzenia w tym miejscu lodowiska. Byly pr6by
utworzenia lodowiska w tym miej scu, orM zostalo zweryfikowane podlo2e.
Lodowisko, kt6re powstalo na dawnych kortach PTTK sprawdziio siE bardzo dobrze,
teren jest pokryty asfaltem, istnieje zaplecze.
Radna J. Szreniawa dodala, 1z wiele razy rozmawiala z Burmistrzem na temat
stawik6w. Burmistrz nie mial pomyslu, co tam zrobi6, powinny sig tym zaj4i osoby
zajmujqce sig Kultur4 i Sportem.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 w miasteczku ruchu drogowego wzqdzenia
s4 automatyczn e dziaNajq od 800 do 1800 .Zimq oczywiScie Swiatla s4 wylqczxre.
Z miasteczka korzystajq zar6v"no szkoly jak i osoby z zewnqlrz. Dwa powiaty
zwr6cily sig do gminy o pomoc w budowie miasteczek ruchu drogowego na swoim
terenie.

Radna J. Szreniawa oowiedziala o braku przedszkola- dzieci nie maia sdzie iSi do
przedszkola.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal. iZ SwiEtokrzyskie Biuro Rozwoju
Regionalnego przekwalifikowalo gminQ, przenoszqc w zwi4zku z poziomem
scholaryzacji w wieku przedszkolnym i ograniczaj4c mo2liwoici pozyskania
dofinansowania na tworzenie nowych oddzial6w. W ci4gu paru lat prawie
podwoiliSmy liczbg dzieci w przedszkolach
Radna K. Jarosz dodala, i2 jest bardzo wysoki wsp6lczymik upowszechniania
edukacj i przedszkolnej na terenie Gminy JEdrzej6w.
Burmistrz M. Piszczek dodatr, iz by6 moZe pflryszly rck rozwiey2e problem, gdyZ
6 latki p6jdq do szk6l. Cieszy poziom scholaryzacji w przedszkolach. Utworzone
zostaly w przedszkolach oddzialy dodatkowe, ale r6wnie2 oddziaty w szkolach
( Piaski, Skroni6w, Podchojny, Potok Wielki i wiele innych). Bylo wiele pretensji, 2e
nie przyjmujemy dzieci z oSciennych gmin, wychowanie przedszkole jest zadaniem
wlasnym, gminy. Do tej pory w pierwszej kolejnoSci przyjmowane byly dzieci
z r'aszego terenu. Liczbowe dane dotyczqce scholaryzacji mogq zostai przedstawione.
Radny K. Majchrzak zapl4al czy oddzialy utworzone w szkolach sqtylko 5-godzinne.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iZ s4 r6wnieZ oddzialy 8- godzinne, natomiast
w miejscach gdzie oddzial jest czynny 5 godzin istniejq dwietlice, gdzie dzieci mog4
przebywa,t pod opiek4 nauczycieli.
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Burmistrz M. Piszczek przyj 4l uwagg do budZetu Radnej M. Baranskiej.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 sprawg wsp6lpracy z Radnymi chciaiby
zostawii bez komentarza. Ze zdecydowanE wigkszo3ci4 Rady wsp6lpraca uklada sig
dobrze.
Burmistrz M. Piszczek w sprawie chodnika w Rakowie poinformowat, iz odpowiedZ
na interpelacjg zostala udzielona w pkt 24 posiedzenia. Chodnik zostal wykonany.
Pocz4tkowo byla opcja wykonania chodnika bez wkladt ze strony powiatu.
Burmistrz M. Piszczek zapewnil, i2 interwencja w prawie parkowania i zniszczenia
pasa zieleni oraz chodnika na ul. 3 Maja zostala przekazana do Strazy Miejskiej
Interwencja zostanie ponowiona. ( Uszkodzony zieleniec znaj duje sig pomiqdzy
PasaZem po prawej stronie, a poczqtkiem ul. 3 Maja).

10. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 interpelacje Radnego R. Kruka w sprawie
poprawy nawierzchni lqcznlka na terenach inwestycyjnych oraz polatania dziur na
osiedlu Murawiec II nie s4na razie moZliwe do realizacj i.

I 1. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz poziom Sci4galnoSci dmieci zostanie
zweryfikowany w najbliZszym czasie. Rada musi podj46 decyzjg czy czeka na
nowelizacjg przepisu, czy juZ zmienia stawki oplat za Smieci.

12. Radny G. Ku6mierz poinformowal, i2 w sprawie wycinki drzew otrzymal pismo
z Melioracji. Radny zloZyl interpelacjE, a nastgpnie Burmistrz zloZyl wniosek do
Melioracji. Radny G. KuSmierz poinformowal MelioracjE telefonicznie o lokalizacji
drzew, oraz otrzymal pismo, dotycz4ce wyraZenia zgody przez Melioracjg na wycinkE
drzew.
Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Tecbnicznej M. Pgdzik-
Prawda poinformowala, i2 o wycinkg wystgpuje Melioracja.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 sprawa zostala przekazana do organu
wlaSciwego czyli do Zarzqdl Melioracji i Urz4dzef' Wodnych w Kielcach ze wzglgdu
na to , i2 jest to pas rzeki.

13. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz w sprawie wyznaczenia os6b
odpowiedzialnych za Swietlice interpelacja zostala przyjgta. Nale2y sig nad tym
zastanowii i by6 moZe skierowad tam osoby z prac interwencyjnych czy rob6t
publiczny. ZaleLy to r6wnie2 od mo2liwodci Biura Pracy. Sq Swietlice, gdzie nie ma
problemu s4 one zamykane, otwierane , utrzymywane, ale tam gdzie jest problem
trzeba wesprzef. Burmistrz M. Piszczek dodal, iz gmina ponosi koszty zwiqzane
z trwaloSci4 projektu i pokrywa je.
Radny K. Michalski zaznaczyl, i2 Ochotnicz4 StraZqzajmuje sig Pan J. Lato, Kolami
Gospodyri Wiejskich Pan M. Wnuk, wigc do opieki nas Swietlicami trzeba wyznaczyt
pracownika. Nie chodzi tylko o nadz6r, ale takle o inicjowanie dzialalnodci. S4gminy
gdzie dzialalnoSi Swietlic jest daleko posunigta, maj4 pomysly na dzialanie, chodzi
r6wnie2 o pozyskiwanie pienipdzy z poza budZetu gminy.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 rownie2 z 7 obiekt6w Swietlic korzysta
Ochotnicza Stra2 wiEc zajmie siE tym Pan Jacek Lato.

14. Burmistrz M. Piszczek w sprawie termomodemizacji szk6l poinformowal, iZ byly
problemy z wykonawcq. Wykonawca dokonal dodatkowych prac - dodatkowa
impregnacja, poprawa elewacji. Elewacja zachodnia zostala zgloszona i wykonawca
bEdzie musial usunq6 usterki.

Ad,27
Radny T. Kot zwr6cil uwagQ na podjgtq uchwalg w sprawie uchylenia uchwaly z 2006 r.
w sprawie zwolniei w podatku od nieruchomodci. Radny zapyal, co w zwi4zku z tym ze
straZnicami OSP, kt6re zostaly zmienione na dwietlice wiejskie, gdy? zgodnie z podjgt4
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uchwal4 nie bEdq one zwolnione z podatku od nieruchomo5ci. Swiettice nie przynosz4
dochodu, a gospodarze zarzqdzajqcy nie zanbiaj4 wigc, w jaki spos6b maj4 placii podatek
od nieruchomoSci.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz zmiany, kt6re zostaly wprowadzone uchwal4
w sprawie uchylenia uchwaly z 2006r. w sprawie zwolnieri w podatku od nieruchomo5ci s4
zgodne z obowi4zuj4c4 wykladni4 i uwagami organ6w kontroluj4cych. Pojawiiy sig r6wnieZ
wykladnie przepis6w, aby nie r62nicowa6 stawek podatku od nieruchomo6ci, poniewaZ niZsza
stawka jest formq pomocy de minimis dla przedsiEbiorc6w. Byi mo2e ffzeba bEdzie zmienii
uchwalg w sprawie podatku od nieruchomoSci i ustali6 jedn4 stawkQ tego podatku Jest wiele
5wietli6, w kt6rych dzialalnoSd jest prowadzona i dzigki temu s4 wplywy do remiz.
Radny T. KoI zaznaczyl, i2 we wzorze deklaracji o zwolnieniach podatkowych zostal
zwolniony Polski Zwi4zek Dzialkowc6w. Radny pyta, czy w podobny spos6b, nie mo2na
dokonai zapisu zwalniaj 4cego z podatku od nieruchomodci OSP. ( OSP jest zwi4zkiem,
stowarzyszeniem).
Skarbnik B. Ciepluch poinformowal, i2 zwolnienie Polskiego Zwiryku Dzialkowc6w jest
zwolnieniem ustawowym, zostal zwolniony podmiot wymieniony w ustawie.
Radny G. Ku5mierz zaznaczyl , i2 wyszczeg6lnione koszty osobowe ( w szacunkowej analizie
koszt6w systemu gospodarki odpadami ) wynosz4 17 tys. 21. miesigcznie. Burmistrz
poinformowal, i2 Radny sam moZe dokona6 wyliczeh, jednak wszystkie danie ulegaj4
zmianie. Sci4galnoSi wynosila 72o/o, a na chwilg obecn4 wedlug informacj i od Pana
Naczelnika W. Abramowicz wynosi okolo 90%. Radny dodal, iz nie ma wszystkich danych
dokument6w do wyliczeri. Skoro 17
gminy powinien dokonad wyliczeri

zl. wynoszq koszty administracyjne to pracownik
Radnego. Rol4 Radnego jest nie wykonywanie

tys.
dla

obliczeri, ale pro6ba o informacjg.
Radny G. Kudmierz dodal, i2 powstaj4 nowe markety ( Biedronka , Eurocash, Mr6wka
w zamiarze budowy), czy Burmistrz bral pod uwagQ, co stanie siE z malymi
przedsigbiorstwami ( sklepami), jeZeli supermarkety zacznqdzialat i ouplyo,ry do budzetu siE
obniZq. Radny ptl.a czy s4 nowe wnioski o budowE market6w.
Burmistrz M. Piszczek w sprawie market6w pr4pomnial, iz byla dyskusja o gazoci4gu na
ul. Glowackiego, gdzie bylo jednoznaczne stanowisko Samorzqdowego Kolegium
Odwolawczego zamknplo dyskusjE. Je2eli wniosek zlo2ony przez inwestora speinia
wymagania oke3lone prawem, mamy wydai decyzjE - jest to rola organu. JeSli przepis
zostanie zmieniony bgdzie mo2na dyskutowad. Przez jakiS czas obowiqzywala ustawa
ograniczajqca powierzchniE obiekt6w handlowych do 400m , ale zosta\a ona uznana jako
niekonstytucyjna i uchylona. Jeste3my jednym z organ6w wydaj4cych decyzjg, wydajemy
jedynie warunki zabudowy. Zostaly wydane WZ, sq r6wnie2 dwie inwestycje w trakcie
rcalizacji. Burmistrz przypomnial, i2 powiedzial, Ze Radny dostaje zmiany w bud2ecie za
kaZdym razem, wiEc mo2na sprawdzid ile na remonty bieZ4ce jest w zmianach i w uchwalach
jeZeli zostanq podjQte. W sprawie Smieci Burmistrz poinformowal Radnego, iz otrzymal
wyliczenia.
Radny G. Kudmierz dodal, iZ Burmistrz stworzyl problem, ka24c Radnego samodzielnie
wyliczyl. Radny dodal, i2 uwa2a,2e odpowiedZ Burmistrza na poprzedniej sesji aby Radny
sam sobie wyliczyl, jest zlym traktowaniem Radnego.
Radny T. KoI zapylal o pkt c danych o zwolnieniach w podatku od nieruchomoSci- dane
dotycz4ce zwolnieri podatkowych wynikaj4cych z ustawy lub uchwaly Rady Gminy, czy
Rada ma mo2liwoS6 wprowadzenia zwolnief.
Skarbnik B. Ciepluch poinformowala, i2 jest moZliwoSi wprowadzenia zwolnieri, jeSli nie s4
one zwolnieniami przedmiotowo- podmiotowymi. Wedlug orzecznictwa sqdu np. Sqdu
w Gliwicach, jedli Rada w uchwale wymienia jednostki organizacyjne gminy , albo OSP to
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wskazuje konkretnie. Takie zwolnienie nie jest mo2liwe , mozna zwalnia( tylko przedmiot
opodatkowania czyli np. okreSlonq dzialalnoS6, a nie moZna zwalniad podmiotu.
Wiceprzewodniczaca M. Barariska poinformowal. i2 w odpowiedzi na intemelacje
z 3 paZdziemika w sprawie przegladu przvstank6w autobusowvch prosi o przeelad
prz],stank6w autobusowvch pod wzsledem technicznvm ( np. brak szyb. ztv stan technicznv).
natomiast udzielono odpowiedZ w sprawie rozklad6w jazdv,
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz poinformowal o pidmie Wojewody Swigtokrzyskiego
dotycz4cego analizy oSwiadczeri majqtkowych zloZonych do 30 kwietna 2013 t. przez
samorzqdowc6w z terenu wojew6dztwa Swigtokrzyskiego. W analizie brak uwag do
oiwiadczef Radnych Rady Miejskiej w Jpdrzejowie oraz os6b zobowi@anych do skladania
takich oSwiadczeri. Pismo do wglqdu znajduje siE w Biurze Rady Miejskiej.
Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz udzielil glosu Panu Rafalowi Filip, oraz poprosil
w imieniu Rady o przedstawienie sig.
Pan R. Filip, poinformowal, i2 jest 4lJetnim przedsiEbiorcq prowadzi dzialalnoS6
gospodarcz4 od 1999 r., mieszka w Jgdrzejowie. Prowadzona dzialalnoSd polega na najmie
nieruchomoSci oraz gastr onomii.
Pan R. Filip zapyTal w zwi ku z pojawieniem sig nowych danych dotycz4cych Sci4galno5ci
za Smieci (9lo/o) , czy rezerwa 10 % obejmuje Sci4galno6i .
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 tezerwa dotyczy nie poziomu dochod6w, tylko
poziomu wydatk6w.
Pan R. Filip zapytal, czy w oparciu o dane przedstawione przez Naczelnika W. Abramowicza
o 91% Sci4galno5ci, jest szansa, by stawki spadlajeszcze bardziej dla mieszkaric6w.
Burmistrz M. Piszczek poinfomowal, iz nalezy to przedyskutowa6. Docieraj4 zgloszenia
o ,,podrzucaniu Smieci" . Problemem sq lokale uzytkowe znajdujqce siE poza systemem, kt6re
nie zwarly umowy na wyw6z 6mieci. Smieci s4 w1"woZone do koszy publicznych i docieraj4
sygnaly ze Sp6ldzielni Mieszkaniowych i od zatzqdc6w. Rezerwa zostala utworzona
z przeznaczeniem na zakup kamer ( mobilnych).
Pan R. Filip zapylat co ze sp6lkq kt6ra mrala sig zuwiqzaf w Potoku.
Burmistrz M. Piszczek powiedzial, i2 wsp6lnicy nie zlozyli dokument6w do s4du, po p6l roku
sp6lka przestala istnie6. Sq prowadzone rozmowy z kolejnym podmiotem, kt6ry deklaruje
przejgcie calego skladowiska.
Burmistrz M. Piszczek w zwiqzkt z ostatnimi doSwiadczeniami zwiqzanymi
z wypowiedziami w sprawach r6inych, kiedy Przewodniczqcego Rady pytano czy dziala
zgodnie prawem udzielajEc glosu na sesji nadzwyczajnej prq1.oczyt $ 29 ust.4 Statutu Gminy
Jgdrzej6w"
$ 29 ust.4 ,,Przewodniczqcy rady wyjqtkowo mo2e udzielit glosu w sprawach objetych
porzqdkiem obrad osobom spoza rady, po uprzednim zlo2eniu przez te osoby pisemnego
wniosku do przewodniczqcego rady". Burmistrz M. Piszczek poprosii o stosowanie sig do
zapisu w Statucie, aby przed obradami skladai pisemny wniosek o zabranie glosu w sprawach
wyj4tkowych i objgtych porz4dkiem obrad.
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz poinformowal osoby z poza Rady, i2 po raz ostatni na
tej sesji udzielil glosu, bowiem uwaga Burmistrz M. Piszczka jest sluszna. Przewodnicz4cy
powolal sig na $29 Statutu Gminy Jgdrzej6w o treSci: ,,Przewodniczqcy rady wyjqtkowo moze
udzielit glosu w sprawach objqtych porzqdkiem obrad osobom spoza rady, po uprzednim
zlo2eniu przez te osoby pisemnego wniosku do przewodniczqcego rady. Ilniosek winien
zawierat imiq i nazwisko oraz punkt, w ktdrym zglaszajqcy chce zabrat glos. Czas
t ystq)ieniLt osdb nie bqdqcych radnymi nie moie przelvaczat 3 min".
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Ad.28
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz zamknql obrady XLIV sesji Rady Miejskiej o godz.

1330-.

. Protokolowala

{+d:nkyx
Rady Miejskiej w

Zalqczniki:
l. Lista obecnoici (Radnych, soltysiw, zaproszonych goSci).
2. Informacja na temat podatk6w- wypowiedi Radnego A.
3. Uchwaly Rady Miejskiej podjqta na XLIV sesji Rady Miej
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Podatek jest to nieodplatne, przymusowe oraz bezzwrotne Swiadczenie pienig2ne

poUi".ui' p."., zwiezet puUtiiaroprawny czyli pafistwo lub jednostkp samorz4du terytorialnego.

Podatki sq klasyfikowane wg r62nych kryteri6w. W finansach publicznych dwa gl6wne kryteria to

poda&i o charakterze dochodowm i podatki o chalakterzg majqtkowym

b ile w podatkach dochodowych podatnik dzieli sig z paristwem czg6ciq dochodu to w przypadku

poi"*Oir.u.iatkowych dochody podatnika nie majq wptywu na jego wysoko3i, a jedyny wptyw

ma samo posiadanie rzeczY.

Jgzeli chodzi o posiadanie rzeczy nieruchomej to najbar&iej sprawiedliwy bylby chyba podatek

katastralny liczony podobnie jak podatek od budowli czyli od warto$ci'
t}*c"n."* podziai podatku od posiadania na podatki: od nieruchomosci, podatek rolny, podatek

teSny itd. */budru pL" 
"ie 

nier6wnego traktowania przez panstwo r62nych grup spolecznych'

il;"j; wy*"fuje vczeg6lnie podatek od nieruchomosci zwiq.zanych z prowadzeniem dzialalnofci

g".p"i*.'r: i podatek ia dziaialnosci rolniczej rolniczej. M6wiqc od dzialalno6ci nie pomylilem

i"iie p""i.i.".2 podatek rolny zastgpuje dwa podatki: podatek od posiadania i podatek od dochodu

, iyiufu p-*"aionej dzialalno3ci rolniczej oczywi5cie z wyl4czeniem dzial6w specjalnych

produkcji rolnej.
iilatomiast przeisigbiorca prowadzqcy firmp placi wysoki podatek od nieruchomo6ci (bez wzglpdu

na jej potoienie i warto66 I nie ma iiasyntailil liczony z m2 + podatek dochodowy, a rolnik(poza

irioiilr rye"ialny i produkii rotnei) placi podatek od ha przeliczeniowego, a nie fizycznego i wg

f.i"r'nf.*.li gruniOw - crvti oa smycn grntOw klasy V, VI i VIz jest zwolniony. od podatku a od

porortaty"tt 
"* 

"aleZnosci 
od sposobu u2ytkowania -- placi podatek rolny., lefny lub od grunt6w pod

zUiornitcami wodnymi. Ponadtb podatki ie s4 opodatkowane stawk4 obliczanq od czynnik6w

nluiq"y"t *pty\v na poZytki pobierane z posiadanych nieruchomosci i jak nadmienilem nie ma ju2

poi"flu dochodo*ego t tytulu uzyskanych dochod6w z produkcji rolnej '

Roczny podatek rolny wynosi r6wnowarto6i pienig2n4:
i,s qi:iu oa t ha p#liczeniowego grunt6w gospodarstw rolnych (powierzchnig- w hektarach

pi""ii"r"nio*y"h ustala sig na podstiwie nowierzclrnj rzeczywistej, rodzajgrl i klas u2ytk6w

iotnych wyniiajqcych z ewidencji grunt6w i budynk 6w orcz zaliczenia do jednego z czterech

otregow pooatkowych; zasada jest tak4 2e im slabsza ziemia, tym mniej hektar6w po

przeliczeniu);'i 
q Zyta od i'ha pozostalych grunt6w (powierzchnig oke3la si' zgodnie z ewidencjq grunt6w i

budynk6w). 
// l*orh.$f 

J

Do wvliczenia podatku bierze sig Sredni4 cenq skupu Zyta z pierwszych trecch*wurafihr re{<l

poprzednjqcqilqok podatkowy (w 2013 r. ta Srednia cena wyniosla 69,28 d).

I
wszyscy rozumiemy 2e podatki sq przymusow4 lanin4 kt6ra tworzy budzet panstwa a ten

pot 
"etny 

jest do jego funkcjonowania czyli realizacji zadan dla dobra wsp6lnego.

Dotyczy to takze budzetu naszej gminy, ale skoro ju2 musimy ponosii cig2ar podatk6w to niech ten

cip2ar bpdzie rozlo2ony w miarq sprawiedliwie.
ponadtozwracam sie do Szanownij Rady jak ciala stanowi4ceg Zeby miala na uwadze, 2e bqd4c

iuJny- to oi. rnu""y dbue ty1|1o o sw6j olcag wyborczy,.partyjne interesy czy interes iednej 
grupy

,p"t""-"j Byd radnym to zn acry dba6 o dobro calej gminy i dba6 o interes wszystkich jej

mieszkairc6w.
w ciQ2kim okesie dla przedsigbiorczosci tym bardziej nale2aloby zadbad o to by nie zfnrcao

cieZuru podatko*ego tylko lubw wigszoSci na przedsigbiorc6w, ale tozlo2yc ten ciq2ar w mo2liwie

sprawiedliwy sposob.
ift;tfuigr"d, 2e przedsipbiorcy to nie tylko du2e firmy, ale w wigkszo6ci male rodzinne biznesv



kt6re niejednokotnie pracuje na granicy oplacalno3ci i utrzymuj4 cale rodziny.
Trzeba miei takze Swiadomo6( 2e przedsigbiorcy tworzq miejsca pracy takze i dla mieszktic6w wsi.
I jeszcze jedna bardzo wa2na kwestia.
Zbyt duze obci42enia podatkowe nie bgdq sprzyjad mlodym ludziom w zakladaniu wlasnej
dzialalno5ci gospodarczej i bgdq jednym z powod6w wyjaz &t rrrtodziiry z naszrej gminy w
poszukiwaniu pracy.
Wprawdzie kto$ mi mo2e zarzuci(, ze tegoroczna podwyr:ka o 370 to niewiele, a to nieprawda bo to
3olo liczone jest od podstawy 20 di21,68 zl poniewaZ w na 2013ro stawki podatk6w od
nieruchomo3ci zajgtych na prowadzenie dzialalno6ci gospodarczj zostaly podniesione o 9,59Yo oraz
ol4,05o/o w stosunku do 2}l2r . Gdyby ta podstawa byla na poziomie roku 2012 (tak jak podstawa
podatu rolnego) to dzii przy wzrofcie 3% stawka wynosilaby 19,90 i4. i 2A,72 zl., a ptzy
cena jednego kwintala 2ya uchwalona dla potrzeb naliczania podatku rolnego w 2012r wynosila 45
z\ w 2013 to 45 zl a obecne proponowana to 47 zl.

Dla por6wnania r62nica wzrostu stawek pomiQdzy podatkiem od nieruchomo3ci a podatkiem
rolnym

a)
b)

201.4
(wstosanht do 2012) (w stosunfu do 2013)
Poz .I m2 Q,12 zl"-22,64Vo 0,02 A"-3,08Vo

ldt 2y1a 0,00 zl---0,00%

0,60 zl---+3,$ff/o
0,65 zl---+3,0070

2,00 z\-4,44o/o

I gdzie tu jest mowa o r6wnomiernym cig2a2e podatkowym ?

Radny Adam Czajor

m2 1,75 A'-9,59Vo
m2 2,67 zl'--+14,05Vo

2014
(w stosunfu do 2012)
0,14 21"-26,42Yo

2,35 zl---+12,88Yo
3,32 zl'-'+17 ,46Yo

2,0Q d-,4,44%o


